

塑料指甲刷 , nail brush清洁刷子 修甲扫工具 指甲钳套装组合

产品名称	塑料指甲刷 , nail brush清洁刷子 修甲扫工具 指甲钳套装组合
公司名称	阳江市江城宏兴五金厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:大拓 型号:-- 规格:--
公司地址	中国 广东 阳江市江城区 广东省阳江市江城区城西一村工业区西四路2号
联系电话	86 662 2860986 15819192755

产品详情

品牌	大拓	型号	--
规格	--	产地	中国

供应塑料指甲刷 , nail brush清洁刷子 修甲扫工具 指甲钳套装组合

我厂专业生产美容及指甲修护方面的个人护理产品。创始于1990年，我们在美容护理产品方面已积累多年的研发，生产和销售经验。

至今，宏兴五金厂已经全面开发出各系列的美容，美甲套装，指甲护理产品，便携式旅行组合，化妆刷套装，化妆包，各种促销小礼品，广告赠品。从古典和后现代到运动与简洁系列，品种一应俱全，不断的提高我们的产品质量及服务素质。我们一如既往地不断陈出新去满足市场变化与客户的不同需求。同时，我们也擅长于oem和odm的生产，曾为世界许多著名企业与品牌代工生产，并获得一致的好评，产品常年畅销于欧美，东南亚等世界诸国。

hongxing hardware factory located at the south of china yangjiang is professional in manufacturing manicure sets,gift kits and beauty accessories,such as:nail clippers,tweezers,scissors,make-up brushes,nail file.....

our factory has been focused in personal care market more than 18 years,and never stop enhancing our products and service.

today hongxing hardware factory offers a comprehensive range of new products to meet market changers and customer"s special demands.

we also specialize in oem and odm manufacturing.customers are always welcome to visit our website or factory for further information.

we will continue to extend our tradition of quality product, quality life, and look forward to establish friendly business relationship with domestic and overseas partner in mutual benefit.